
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 18. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 451
Vil ministeren sikre, at der sker en beregning af hvad hhv. Kammeradvokaten,
udbud og inhouse-løsninger koster? Specifikt ønskes oplyst, hvad det koster/
hvad provenuet er på en ”inhouse”-løsning af advokatordningen, hvor ministe-
rier, styrelser og statslige institutioner selv leverer de juridiske ydelser. Her
ønskes både en oversigt over en fem-årig og en ti-årig periode. Der ønskes et
udgangspunkt i "Statens timeforbrug af Kammeradvokaten” fordelt på medar-
bejderkategorier. Timeantallet kan herefter omveksles til mandeår for de re-
spektive medarbejderkategorier, og så kan de statslige lønrammer for medar-
bejderkategorierne danne udgangspunkt for, hvad en inhouse-løsning ville
koste.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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